
Protokół Nr XXXI/09 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 9 października 2009 r.  w sali narad Urzędu Gminy Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich 

 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Maria Syktus o godzinie 1100 otworzyła 
sesję i po powitaniu radnych oświadczyła, że zgodnie z listą obecności na sesji 
obecnych jest 11 radnych  (nieobecni radni: Łukasz Bastkowski, Ryszard 
Dębiński, Jerzy Chudziński  i Janina Dziemidowicz), co stanowi quorum              
i pozwala na  podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Powitała zaproszonych gości, przedstawicieli jednostek organizacyjnych gminy 
oraz pracowników Urzędu Gminy /listy obecności stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że na podstawie § 60 ust. 4 
Statutu Gminy Wójt Gminy złożył pisemny wniosek o wprowadzenie zmian w 
porządku obrad sesji poprzez zdjęcie punktu 16. Podjęcie uchwały w sprawie 
upoważnienia Wójta Gminy Górzyca do zakupu kompleksowego oświetlenia 
drogowego o podwyższonym standardzie określonym przez gminę Górzyca         
i upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązań z tego tytułu oraz z uwagi na 
zdjęcie tego punktu zmianę numeracji pozostałych tematów zawartych w 
porządku obrad sesji o 1 pozycję. Zmiana spowodowana jest koniecznością 
prowadzenia dalszych konsultacji w zakresie treści projektu uchwały. Projekt tej 
uchwały przedłożony będzie na kolejnej sesji Rady Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
obrad sesji.  
 
Innych zmian do porządku obrad nie wniesiono w związku z czym 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie jawne proponowane 
wyżej zmiany.  
 
W wyniku głosowania jawnego radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli 
proponowane zmiany do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 



4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę 
publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
punktów przedszkolnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego 
nr 1 w Górzycy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego 
nr 2 w Górzycy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego 
w Czarnowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego 
w Pamięcinie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego 
w Żabicach. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Górzycy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego na 
mienie Gminy Górzyca. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Górzyca”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego     
w banku dysponującym środkami z linii kredytowej Europejskiego 
Banku Inwestycyjnego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej        
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Zielonej Górze. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca 
na 2009 r. 

17. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009 
roku. 

18. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za              
I półrocze 2009 roku. 

19. Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych. 
20. Przyjęcie protokołu XXX sesji Rady Gminy Górzyca. 
21. Interpelacje radnych Rady Gminy. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zakończenie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

 
Realizacja porządku: 
 

 



Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie 
 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Informacje przedstawił i omowił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski. 
/informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę 
publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
punktów przedszkolnych. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos. W uzasadnieniu poinformowała, że zgodnie z art. 14a ust. 1 i ust. 1a 
ustawy o systemie oświaty Rada Gminy  ustala sieć prowadzonych przez gminę 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych. W przypadkach uzasadnionych warunkami demograficznymi i 
geograficznymi rada gminy może uzupełnić sieć publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych o inne formy wychowania 
przedszkolnego. W związku z utworzeniem na terenie gminy pięciu punktów 
przedszkolnych w ramach projektu pn. „Ala ma kota” z Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie nierówności w stopniu 
upowszechniania edukacji przedszkolnej, konieczne jest ustalenie sieci 
prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz punktów przedszkolnych.          
Z uwagi na fakt, iż gmina nie prowadzi publicznych przedszkoli, sieć obejmuje 
jedynie oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych oraz nowo 
tworzone punkty przedszkolne. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/187/09 w sprawie ustalenia sieci prowadzonych 

 



przez gminę publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz punktów przedszkolnych /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 2 
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego nr 1    
w Górzycy. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos.  Gmina Górzyca w marcu 2009 r. złożyła do Urzędu Marszałkowskiego 
w Zielonej Górze wniosek o dofinansowanie projektu PN. „Ala ma kota”            
z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek 
przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną  
i otrzymał dofinansowanie. Całkowita wartość projektu to 778 365,49 zł, w tym 
dofinansowanie 766690 zł. W ramach projektu utworzonych zostanie 5 punktów 
przedszkolnych na okres 1 listopada 2009 r. do 30 czerwca 2011 r. w 
następujących lokalizacjach:  

1. Zespół Szkół w Górzycy – 2 punkty z siedzibami w CSPN w Górzycy i 
przy tzw. małej szkole przy ul. Kolejowej 

2. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Żabicach 
3. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Czarnowie 
4. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Pamięcinie 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/188/09 w sprawie ustalenia organizacji Punktu 
Przedszkolnego nr 1 w Górzycy /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 3 
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego nr 2    
w Górzycy. 
 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos.  Gmina Górzyca w marcu 2009 r. złożyła do Urzędu Marszałkowskiego 
w Zielonej Górze wniosek o dofinansowanie projektu PN. „Ala ma kota ;)” z 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek 
przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną  
i otrzymał dofinansowanie. Całkowita wartość projektu to 778 365,49 zł, w tym 
dofinansowanie 766690 zł. W ramach projektu utworzonych zostanie 5 punktów 
przedszkolnych na okres 1 listopada 2009 r. do 30 czerwca 2011 r. w 
następujących lokalizacjach:  

1. Zespół Szkół w Górzycy – 2 punkty z siedzibami w CSPN w Górzycy i 
przy tzw. małej szkole przy ul. Kolejowej 

2. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Żabicach 
3. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Czarnowie 
4. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Pamięcinie 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/189/09 w sprawie ustalenia organizacji Punktu 
Przedszkolnego nr 2 w Górzycy /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 4 
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego           
w Czarnowie. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos.  Gmina Górzyca w marcu 2009 r. złożyła do Urzędu Marszałkowskiego 
w Zielonej Górze wniosek o dofinansowanie projektu PN. „Ala ma kota ;)” z 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek 
przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną  
i otrzymał dofinansowanie. Całkowita wartość projektu to 778 365,49 zł, w tym 
dofinansowanie 766690 zł. W ramach projektu utworzonych zostanie 5 punktów 

 



przedszkolnych na okres 1 listopada 2009 r. do 30 czerwca 2011 r. w 
następujących lokalizacjach:  

1. Zespół Szkół w Górzycy – 2 punkty z siedzibami w CSPN w Górzycy i 
przy tzw. małej szkole przy ul. Kolejowej 

2. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Żabicach 
3. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Czarnowie 
4. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Pamięcinie 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/190/09 w sprawie ustalenia organizacji Punktu 
Przedszkolnego w Czarnowie /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 5 
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego           
w Pamięcinie. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos.  Gmina Górzyca w marcu 2009 r. złożyła do Urzędu Marszałkowskiego 
w Zielonej Górze wniosek o dofinansowanie projektu PN. „Ala ma kota” z 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek 
przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną  
i otrzymał dofinansowanie. Całkowita wartość projektu to 778 365,49 zł, w tym 
dofinansowanie 766690 zł. W ramach projektu utworzonych zostanie 5 punktów 
przedszkolnych na okres 1 listopada 2009 r. do 30 czerwca 2011 r. w 
następujących lokalizacjach:  

1. Zespół Szkół w Górzycy – 2 punkty z siedzibami w CSPN w Górzycy i 
przy tzw. małej szkole przy ul. Kolejowej 

2. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Żabicach 
3. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Czarnowie 
4. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Pamięcinie 

 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/191/09 w sprawie ustalenia organizacji Punktu 
Przedszkolnego w Pamięcinie / uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 6 
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego           
w Żabicach. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinsp. ds. oświaty Katarzyna 
Pakos.  Gmina Górzyca w marcu 2009 r. złożyła do Urzędu Marszałkowskiego 
w Zielonej Górze wniosek o dofinansowanie projektu PN. „Ala ma kota” z 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poddziałanie 9.1.1 zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek 
przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną  
i otrzymał dofinansowanie. Całkowita wartość projektu to 778 365,49 zł, w tym 
dofinansowanie 766690 zł. W ramach projektu utworzonych zostanie 5 punktów 
przedszkolnych na okres 1 listopada 2009 r. do 30 czerwca 2011 r. w 
następujących lokalizacjach:  

1. Zespół Szkół w Górzycy – 2 punkty z siedzibami w CSPN w Górzycy i 
przy tzw. małej szkole przy ul. Kolejowej 

2. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Żabicach 
3. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Czarnowie 
4. 1 punkt przy Szkole Podstawowej w Pamięcinie 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 



 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15 
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/192/09 w sprawie ustalenia organizacji Punktu 
Przedszkolnego w Żabicach /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Górzycy. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Insp. ds. zaopatrzenia w wodę i odpr. 
ścieków Wiesława Braszak. W uzasadnieniu poinformowała radnych, że 
zgodnie z art. 24 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz.U. z 2006 r. Nr 
123, poz. 858 z późn. zmianami) został zachowany 70 dniowy termin  
przedłożenia wniosku do Wójta Gminy przed dniem wejścia w życie taryfy 
(wniosek z dnia 17 września 2009 r.). Równocześnie jest zachowany termin 
zatwierdzenia przez Radę Gminy taryf w terminie 45 dni od dnia złożenia 
wniosku przez Kierownika ZGK. Termin ten upływa 31 października br. Z 
analizy przedstawionego wniosku wynika, że cena wody ulega obniżeniu 0 
17,64% netto, z 2,38 zł/m3, a cena ścieków wzrasta o 53% netto, z 3,60zł/m3 na 
5,51 zł/m3. Średni wzrost ceny brutto za dostarczenie wody i odbiór ścieków 
wynosi 25%, a obciążenie odbiorcy po zmianie  taryfy będzie wynosiło 8,00 
zł/m3. Taryfowe ceny i stawki opłat dotyczą wszystkich odbiorców wody i 
dostawców ścieków.  Ceny określone przez Zakład Gospodarki Komunalnej są 
skalkulowane na podstawie przychodów prowadzenia działalności zaplanowanej 
na rok obowiązujący taryfy. Przychody niezbędne dla potrzeb obliczania taryfy 
uwzględniają m.in. koszty eksploatacji i utrzymania, opłaty za gospodarcze 
korzystanie ze środowiska oraz amortyzację. W uzasadnieniu do wniosku 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Górzycy zawarł zestawienie cen, kalkulację 
opłat oraz informację na temat prowadzonej działalności. Wójt Gminy 
stwierdził, że taryfy i plan zostały opracowane zgodnie z przepisami ustawy i po 
weryfikacji kosztów uznał za celowe pozostawienie ceny wody i ścieków na 
poziomie roku ubiegłego w następującej wysokości: woda 2,38 zł/m3 netto oraz 
ścieków 3,60 zł/m3  netto. Kierownik ZGK pismem z dnia 1 października 2009 r. 
przychylił się do propozycji Wójta Gminy i w związku z czym przedkłada się 
projekt uchwały do zatwierdzenia. 
Ponadto odpowiadając na pytanie radnej Marii Pakos zgłoszone na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 5 października 2009 r. w 
sprawie naliczania kosztów amortyzacji przez Zakład Gospodarki Komunalnej 

 



w Górzycy przedstawiła pisemną opinie radcy prawnego, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Kier. Ref. Rozw. Gosp. i Gosp. Kom. Agnieszka Malecka poinformowała 
radnych, że Wójt Gminy odpowiadając na złożony wniosek  z dnia 14.09.2009r. 
w sprawie zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki na rok 2010 informuję, że  
zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 07 czerwca 2001r. o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków sprawdziłem taryfy 
pod względem celowości ich ponoszenia oraz zweryfikowałem koszty związane 
ze świadczeniem usług przez ZGK w Górzycy w roku budżetowym. Analizując 
cenę wody, stwierdzam, że uległa ona zmniejszeniu o 17,64%  netto z 2,38 zł/m3 
na 1,96 zł/m3 ,  której głównym powodem był wzrost liczby odbiorców 
indywidualnych i pobór wody oraz zmniejszyły się koszty eksploatacji i 
utrzymania. Natomiast wzrost ceny ścieków o 53,05%, z netto 3,60 zł/m3 na 
5,51 zł/m3 wynika przede wszystkim  z wysokiej amortyzacji środków trwałych.  
Kalkulacje te przeprowadzone przez ZGK w Górzycy są zgodne z ewidencją 
księgową. Taryfy zostały opracowana na podstawie obowiązujących przepisów 
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 
Działając na rzecz wspólnoty samorządowej i wykonując zadania własne gminy, 
których priorytetem jest zaspokojenie zbiorowych potrzeb mieszkańców Gminy 
Górzyca w zakresie zaopatrzenia w wodę, usuwania i oczyszczania ścieków 
komunalnych, proponuję pozostawienie cen za dostawę wody i odprowadzanie 
ścieków na poziomie ubiegłego roku. Nie spowoduje to pogorszenia sytuacji 
ekonomicznej gospodarstw domowych, które borykają się w dobie kryzysu z 
wieloma trudnościami życiowymi. Dlatego też mając na uwadze dobro 
mieszkańców od 2010 roku cena za 1 m3 wody powinna wynosić 2,38 zł/m3 
netto  a za 1 m3 odprowadzanych ścieków 3,60 zł/m3 netto.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/193/09 w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Górzycy /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 



 
Ad. 8 
Projekt  uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego na mienie 
Gminy Górzyca. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kier. Ref. Rozw. Gosp. i Gosp. Kom. 
Agnieszka Malecka.  Poinformowała radnych, że Wójt Gminy Górzyca od roku 
1999 prowadzi korespondencję oraz rozmowy z PKP SA Oddział 
Gospodarowania Nieruchomościami w Poznaniu w sprawie nabycia 
nieruchomości po byłej linii kolejowej na trasie Kostrzyn nad Odrą-Chyrzyno- 
Słońsk-Krzeszyce-Zieleniec z przeznaczeniem tego terenu na ścieżkę rowerową. 
W obowiązującym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Górzyca, uchwalonym uchwałą Rady Gminy nr 
XXXIII/236/06  z dnia 8 sierpnia 2006r. drogę kolejową proponuje się pod szlak 
turystyczny – pieszy i rowerowy. Pierwsza uchwała w tej sprawie była podjęta 
w 2003r. ale nie została zrealizowana. PKP SA decyzją wojewody z 22 stycznia 
1999r. i 18 grudnia 2000r. jest użytkownikiem wieczystym działek gruntu na 
której jest planowana ścieżka rowerowa. PKP SA wystąpiło do gminy z 
propozycją na przekazanie działek w trybie mieszanym tzn. jedna działka 
byłaby przekazana odpłatnie za zadłużenia podatkowe wobec gminy, natomiast 
pozostałe działki nieodpłatnie.  Art.66 § 1 pkt 2 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997r. 
- Ordynacja podatkowa stanowi: „szczególnym przypadkiem wygaśnięcia 
zobowiązania podatkowego jest przeniesienie własności rzeczy lub praw 
majątkowych na rzecz gminy w zamian za zaległości podatkowe z tytułu 
podatków stanowiących dochody gminy” .  
Art. 18 ust.2 pkt 9 litera „a” ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym stanowi, że podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 
przekraczających zakres zwykłego zarządu należy do właściwości rady gminy. 
W związku z powyższym należy podjąć powyższą uchwałę. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/194/09 w sprawie nabycia prawa użytkowania 

 



wieczystego na mienie Gminy Górzyca /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 9 
Projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kier. Ref. Rozw. Gosp. i Gosp. Kom. 
Agnieszka Malecka.  W uzasadnieniu poinformowała, że Kierownik Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Górzycy złożyła wniosek do Wójta Gminy w Górzycy      
o umorzenie opłaty z tytuły trwałego zarządu na nieruchomości, które służą do 
realizacji celów statutowych ośrodka. Przedmiotem działania ośrodka jest 
zaspakajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej Gminy Górzyca 
poprzez prowadzenie zadań  własnych gminy w zakresie opieki społecznej. 
Ośrodek Pomocy Społecznej pokrywa swoje wydatki z budżetu gminy               
w związku z czym opłata nie będzie miała wpływu na budżet ponieważ gmina 
musiałaby ująć ją w budżecie w  dochodach i automatycznie w wydatkach. 
Zgodnie z art.84 ust.3 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r o gospodarce 
nieruchomościami ( Dz.U. z 2004r Nr 261 poz.2603 ze zm.) właściwy organ 
może udzielić, za zgodą odpowiednio wojewody albo rady gminy lub sejmiku, 
bonifikaty od opłat rocznych ustalonych zgodnie z przepisem art.83 ust.2 jeżeli 
nieruchomość jest oddana na cele mieszkaniowe, na realizację urządzeń 
infrastruktury technicznej oraz innych  celów publicznych, a takie cele 
wykonuje Ośrodek Pomocy Społecznej w Górzycy. Art.18 ust.2 pkt 9 ustawy z 
dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001r Nr 142, poz.1591 
ze zm.) mówi, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 
uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 
zarządu. Stwierdziła, że w związku z powyższym należy podjąć uchwałę w tym 
zakresie.        
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/195/09 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

 



bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 
/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca”. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Gł. specj. ds. budownictwa, inwestycji, 
gosp. przestrzennej i dróg Kazimierz Boguszewicz.  Uzasadniając projekt 
uchwały stwierdził, że obecnie obowiązujące Studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego zostało przyjęte uchwałą Nr 
XXXVI/279/98  Rady Gminy Górzyca z dnia 16 czerwca 1998 roku oraz 
zmienione uchwałą Nr XXXIII/236/06 Rady Gminy Górzyca z dnia 08 sierpnia 
2006 roku. Dokonując okresowego przeglądu prac planistycznych, stwierdzono 
iż zostało złożonych szereg wniosków o ustalenie przeznaczenia nieruchomości. 
Dokonując ich szczegółowej analizy, stwierdzono iż wnioskowane 
przeznaczenia odbiegają do ustalonych w obowiązującym Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Natomiast ich 
przyjęcie jest uzasadnione ze względu na stworzenie możliwości rozwoju 
nowych terenów inwestycyjnych oraz ze względu na uporządkowanie 
przeznaczeń poszczególnych terenów.  Nie przewiduje się aby dokonywana 
zmiana Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
wpłynęła na zmianę charakteru gminy oraz sposobu kształtowania zabudowy.        
Mając powyższe na względzie uznaje się za zasadne przystąpienie do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Górzyca w granicach określonych na załączniku 
graficznym  nr 1 do niniejszej uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/196/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Górzyca” /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

 



Ad. 11 
Projekt  uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego     w banku 
dysponującym środkami z linii kredytowej Europejskiego Banku 
Inwestycyjnego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 
W uzasadnieniu poinformowała radnych, że proponuje się zaciągnięcie kredytu 
z linii kredytowych z Europejskiego Banku Inwestycyjnego (EBI) do wysokości 
828.000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie udziału własnego Gminy 
Górzyca w realizacji projektu PN. „Rozbudowa i modernizacja oczyszczalni 
ścieków w m. Górzyca, Gmina Górzyca wraz z rurociągami przesyłowymi          
i siecią kanalizacyjną dla miejscowości Górzyca, Owczary, Pamięcin”, z czego: 
w 2009 r. – 50.000 zł, w 2010 r. – 336.000 zł i w 2011 r. – 442.000 zł. Kredyty  
z linii kredytowych Europejskiego Banku Inwestycyjnego są korzystniejsze 
finansowo od kredytów z banków komercyjnych w kraju. Gmina Górzyca 
obecnie posiada jeden niespłacony kredyt w Banku Gospodarstwa Krajowego    
z linii kredytowych EBI, obecnie oprocentowanie w skali roku wynosi 4,853%. 
Ponieważ maksymalny udział środków z pożyczki w WFOŚ i GW                     
w finansowaniu zadania w odniesieniu do kosztów kwalifikowanych wynosi 
60% różnicy pomiędzy planowanymi kosztami kwalifikowanymi 
przedsięwzięcia , a dofinansowaniem ze środków zagranicznych, gmina musi 
zaciągnąć dodatkowe zobowiązanie na sfinansowanie 40% udziału własnego      
w realizacji zadania z udziałem środków zagranicznych tj. na zadanie 
„Rozbudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Górzyca, Gmina 
Górzyca wraz z rurociągiem przesyłowym i siecią kanalizacyjną dla 
miejscowości Górzyca, Owczary, Pamięcin”.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/197/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w banku dysponującym środkami z linii kredytowej 
Europejskiego Banku Inwestycyjnego /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

 



Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej                     
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej            
w Zielonej Górze. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska.  
W uzasadnieniu poinformował radnych, że proponuje się zaciągnięcie pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej            
w Zielonej Górze w wysokości 1.242.000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 
udziału własnego w realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa               
i modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Górzyca, Gmina Górzyca wraz          
z rurociągiem przesyłowym i siecią kanalizacyjną dla miejscowości Górzyca, 
Owczary, Pamięcicn” w 2009 r. – 75.000 zł, 2010 r. – 504.000 zł i w 2011 r. – 
663.000 zł. maksymalny udział środków WFOŚ i GW w sfinansowaniu zadania 
w odniesieniu do kosztów kwalifikowanych wynosi 60% różnicy pomiędzy 
planowanymi kosztami kwalifikowanymi przedsięwzięcia, a dofinansowaniem 
ze środków zagranicznych. Spłata rat pożyczki następować będzie w latach 
2011-2019, gdzie rok 2010 będzie rokiem karencji. Fundusz udziela pożyczek, 
stosując preferencyjne oprocentowanie, ustalone w odniesieniu do redyskonta 
weksli , określonej przez Prezesa Narodowego Banku Polskiego. Stopa 
redyskonta weksli wynosi 4%. Oprocentowanie pożyczki ustalone jest               
w granicach 0,8 s.r.w., nie może ono być jednak niższe niż 3,5% w stosunku 
rocznym. Oprocentowanie karencji spłaty jest wyższe od stopy bazowej o 0,2 
s.r.w. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/198/09 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                     
i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
 
 

 



Ad. 14 
Projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca           
na 2009 r. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska.  
W uzasadnieniu poinformowała radnych, że w projekcie uchwały zwiększa się 
dochody budżetu gminy na 2009 r. o kwotę 30.200 zł oraz zmniejsza się 
wydatki budżetu gminy na 2009 r. o kwotę 36.400 zł. Ponadto projekt uchwały 
zmienia załącznik nr 3 do uchwały nr XXIII/147/08 z dnia 19 grudnia 2008 r.      
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Górzyca na rok 2009 „Limity wydatków 
na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2009-2011”. Wydatki na 
programy i projekty realizowane ze środków  pochodzących z funduszy 
strukturalnych i Funduszu Spójności – załącznik nr 4 projektu omawianej 
uchwały oraz zwiększa się rozchody budżetu z tytułu spłat rat kredytów               
i pożyczek o kwotę 66.600 zł – załącznik nr 5 i w załączniku nr 6 zmienia się 
plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska             
i Gospodarki Wodnej na 2009 r.. 
Nr XXXI/198/09 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
podjęła uchwałę  Nr XXXI/199/09 w sprawie zmian budżetu i w budżecie 
Gminy Górzyca na 2009 r. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 15 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009 roku. 
 
Informację przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 
Odczytała treść uchwały Nr 387/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 
wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze 2009 r. / kopia uchwały RIO stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja omawiana była na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r. i została 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia informacji. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
przyjęła omawianą informację /informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 16 
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 
2009 roku. 
 
Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Zbigniew Nerko. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sprawozdanie omawiane było na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r.           
i zostało zaopiniowane pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
przyjęła omawiane sprawozdanie /sprawozdanie stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 17 
Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych. 
 
Informację przedstawi i omówi Gł. specj. ds. budownictwa, inwestycji, gosp. 
przestrzennej i dróg Kazimierz Boguszewicz. 
 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja  omawiana była na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych rady w dniu 5 października 2009 r. i została 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Przewodnicząca Rady zarządziła przyjęcie informacji w głosowaniu jawnym. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 11 radnych,  jednogłośnie 11 głosami „za” 
przyjęła informację. /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 14 
Przyjęcie protokołu XXX sesji Rady Gminy Górzyca. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad XXX sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w wyniku głosowania jawnego protokół 
został przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”. 
 
Ad. 15 
Interpelacje radnych Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 
 
Ad. 16 
Wolne wnioski i informacje. 
 

1) Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że otrzymała wystąpienie 
pokontrolne z przeprowadzonej kompleksowej kontroli gospodarki 
finansowej i zamówień publicznych Gminy Górzyca za 2008 rok przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową Kontroli w okresie od 4 maja 2009 r. do 
21 sierpnia 2009 r.  Dodała, że wystąpienie pokontrolne jest do wglądu 
dla wszystkich zainteresowanych radnych. 

2) Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 4 września 2009 r. 
otrzymała pismo Klubu Sportowego ODRA, w którym zwracają się do 
Rady Gminy Górzyca z prośbą o zajęcie stanowiska  w sprawie 
zaprzestania pobierania opłat za korzystanie  z obiektów sportowych 
będących w zarządzaniu Gminnego Ośrodka Kultury. 

 

 



Radny Mieczysław Mikulski stwierdził, że jego zdaniem należałoby pomóc KS 
ODRA. Dodał, że zamieszkujący w klubie  na Osiedlu 40 lecia PRL zawodnicy 
KS ODRA (kontraktowi) wzbudzają niezadowolenie mieszkańców osiedla i do 
zarządu wpłynął protest. 
Radna Maria Pakos stwierdziła ten temat powinna Pani Dyrektor GOK 
skonsultować z radcą prawnym i odnieść się do tego wniosku. 
Wójt Gminy poinformował, że udzielając dla KS ODRA wsparcia finansowego 
obowiązują nas procedury. Jest rozpisany konkurs na zlecenie zadania 
publicznego „Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci i 
młodzieży na rok 2009” i po rozstrzygnięciu tego konkursu Gmina może 
udzielić dotacji, która powinna być rozliczona zgodnie ze złożoną ofertą. Urząd 
Gminy nie może sfinansować istniejącego zadłużenia. Władze KS ODRA 
prowadzą intensywne rozmowy z przedsiębiorcami lokalnymi o pozyskanie 
sponsorów i wsparcia. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że pismo zostanie skierowane wg 
właściwości do Wójta Gminy Górzyca w celu zasięgnięcia opinii radcy 
prawnego i udzielenia odpowiedzi dla KS ODRA. 
 

3) Radna Maria Pakos poinformowała, że mieszkańcy Stańska mają 
ograniczony dostęp do internetu oraz telefonów. Część mieszkańców jest 
abonentami Telekomunikacji i korzystają z radiowych przyłączy, a 
prawdopodobnie jest możliwość wykonania przyłącza światłowodowego 
do Czarnowa. Radna poprosiła, aby Gmina wystąpiła z zapytaniem do 
Telekomunikacji Polskiej S.A. czy jest możliwość wykonania takiego 
przyłącza? 

 
4) Sekretarz Gminy Górzyca Maria Palichleb poinformowała, że            

17 października 2009 r. w auli Uniwersytetu Zielonogórskiego odbędzie 
się Lubuski Kongres Kobiet, którego hasłem jest „Lubuskie Kobiety dla 
Lubuskich Kobiet”. Organizatorem kongresu jest Urząd Marszałkowski     
i wszystkie zainteresowane Panie mogą w nim uczestniczyć. 

 
5) Przewodnicząca Rady Gminy zaprosiła wszystkich bardzo serdecznie 

do Spudłowa w dniu dzisiejszym na „Dzień pieczonego ziemniaka”. 
  

Ad. 17 
Zakończenie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady - z uwagi na wyczerpanie porządku obrad oraz brak 
dalszej dyskusji zamykam obrady sesji. Godz. 1235 
 

Przewodnicząca Rady Gminy 
(-) Maria Syktus 

 



Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 

 


